
Saksprotokoll i Kommunestyret - 18.10.2018  
 
Ordførers svar på interpellasjon fra Kurt Myrabakk, Indre Fosen FRP:  

Arbeidet med en kommunal eiendomsstrategi for Indre Fosen kommune har vært i gang en tid.  
 
Kommunestyret i Rissa kommune vedtok en eierstrategi våren 2014.  
Et av grunnlagene for denne, var en oversikt over areal og bygg som Rissa kommune var eier 
av.  
Det er den siste tiden arbeidet med flere grunnlag for en eiendomsstrategi for Indre Fosen 
kommune. Boligpolitisk plan for Indre Fosen kommune er nylig vedtatt av kommunestyret og er 
et viktig grunnlag for en eiendomsstrategi. Det jobbes nå med å fremskaffe en oversikt over 
areal og bygg som tidligere Leksvik kommune var eier av. Eiendomsstrategien som 
administrasjonen jobber med nå, bygger på samme mal som eierstrategien vedtatt av Rissa 
kommune i 2014.  
 
Fremskrittspartiets forslag om å nedsette en arbeidsgruppe for dette arbeidet, er unødvendig 
da administrasjonen allerede har en arbeidsgruppe som jobber med utarbeidelse av 
eiendomsstrategi for Indre Fosen kommune.  
 
Administrasjonen vil legge fram eiendomsstrategien for politisk behandling i løpet av første 
kvartal 2019.  
 
Steinar Saghaug  
Ordfører 
 


